
Yttrande angående HVB-hem med kopplingar till 
eller drivs av gängkriminella. 
Yttrandet 

Vi instämmer i att det är förfärligt att det finns HVB-hem som har kopplingar 
till kriminella gäng och i vissa fall också drivs av organiserad brottslighet. 
Att H B-hem används för att rekrytera blivande kriminella och att 
drogförsäljning sker inne på hemmen. 

Vi instämmer också i att det är viktigt att säkerställa att personalen har 
tillräcklig utbildning och kompetens. 

I  borde kanske höja kraven på utbildning och erfarenhet hos personalen 
och även kräva utdrag ur belastningsregistret vid nyanställningar. 

Vi vill poängtera att detta ska gälla ALLA HVB-hem – inte bara dem i extern 
regi. 

För inte så länge sedan fick vi stänga två HVB-hem i vår egen regi - där 
ledningen själv var inblandad - för att det förekom narkotika. Det var två 
HVB-hem som drevs av Gryning. 
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